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„Örvendek, habár a körülmények szerint nem lesz egyszerű, nem lesz könnyű. A vezetés
lényege, hogy megmutasd, jobban tudod csinálni, mint más. Egy kisebbség esetében
hatványozottan igaz, hogy akkor tudsz elérni eredményeket, ha annál az asztalnál ülsz, ahol
döntéseket hoznak" – magyarázta Bunta Levente.

  

Arra a kérdésre, hogy miért lesz jobb az udvarhelyieknek az RMDSZ kormányra kerülése, a
polgármester elmondta: „remélem, hangulatában megváltozik a helyzet, és nem kötnek belénk,
ahogy ezt például a zászlók ügyében tették, de rengeteg tervünk van, amihez jó, ha kinyílnak az
ajtók".

  

Vannak olyan székelyudvarhelyi projektek, amelyek azért akadoznak, vagy maradtak abba,
mert anno az RMDSZ ellenzékbe került – vélte az elöljáró, aki szerint ilyen a bethlenfalvi
napközi építése, az Éltetőkút utca felújítása, vagy a Székelytámadt vár esete.

  

"A vár a beruházási listán szerepelt, de ahogy kikerültünk a kormányból, úgy le is került a
kormány asztaláról" – fogalmazott a polgármester.

  A normális viszonyulás már jobb eredmény
  

Az elöljáró elmondta, a környezetvédelmi minisztérium segítségével újították fel a városi parkot,
és készítették el a Tábor-negyedi napkollektoros rendszert, de tornatermet is építettek.

  

„Nem aludtunk eddig sem, a vár projektjét a Norvég Alaphoz, a napközi építéséét a
POR-programhoz nyújtottuk be, de remélem, ha az ajtók megnyílnak, akkor haladni is fogunk" –
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tette hozzá Bunta.

  

A tervek közt szerepel a Tamási Áron Gimnázium, a Kós Károly Iskolaközpont, vagy a Bethlen
Gábor Általános Iskola épületének felújítása, de a Baczkamadarasi Kis Gergely Református
Kollégium felújítása is.

  

"Nehezen haladunk a víztisztító modernizálásával, de a körgyűrű, vagy a szociális lakások
építése is fontos ügy. Egy normális viszonyulás már jobb eredményeket jelent" – összegezte az
elöljáró.

  Borboly nem keresi a kiskapukat
  

Az RMDSZ kormányra lépésének helyi hatásával kapcsolatosan Borboly Csaba elmondta az
uh.ro-nak, hogy több olyan jogszabályi változást is elvárnak, amik nem csak a megyében
jelentenének pozitív változást. Úgy gondolja, Hargita megyében nem fog lényegi változást
jelenteni az RMDSZ kormányzati szerepe, hiszen a 67 településből 59-et eddig is magyar
ember vezetett.

  

Az itteni helyzettel kapcsolatosan fontosnak tartotta kiemelni, hogy itt nem voltak jellemzőek a
cirkuszok és a heves ellenkezések a kormányképviselő és más szervek között. Ugyanakkor a
megyében, akárcsak máshol, több projekt is áll, ugyanis az eddigi kormány teljesítőképessége
gyenge volt, nem volt benne erő.

  

Éppen ezért reméli az RMDSZ szerepe hathatós lesz, és a két Hargita-megyei miniszter úgy
dolgozik majd, hogy annak pozitív hatását más megyék is érezzék, ám konkrétumokról szerinte
akkor kell beszélni, amikor hivatalosan is megalakul az új kormány.

  

Borboly korábban úgy nyilatkozott, nem tartja jó ötletnek, hogy most lépjen kormányra az
RMDSZ: ezzel a kijelentésével kapcsolatosan elmondta, a szervezet most döntést hozott, és
továbbra is egy csapatban vannak, így nem keresi a kiskapukat, és ezt önmagára nézve is
kötelező jellegűnek tartja.
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